
Referat af afd.bestyrelsesmøde d. 12-8-2020      

Tilstede: Jesper, Hanne, Sanne og Kirsten. Nina har meldt afbud. 

1) Referat fra afd. bestyrelsesmøde d. 17-6-20 blev godkendt. 

2) Intet nyt fra ØB 

3) Intet nyt fra Organisationsbestyrelsen 

4) Indkomne forslag: 
Havegruppen har ansøgt om en have-slange til vanding af fællesbedene. Den er bevilget. 

 

5) Orientering om opgaver siden sidste møde: 
- Der er købt 6 voksduge til bordene på terrassen v. fælleshuset. 

- Jesper har påtaget sig opgaven at købe 2 ekstra parasoller til samme terrasse.  

- Vi afventer svar fra ØB mht. hvilken status Moselunden har set ift. hunde uden snor. 

- De tvær-stående hække mel. 6 og 14-rækken vil fremover blive klippet smallere, så de 

ikke tager plads fra P-pladserne. 

- Driftscenteret har påtaget sig opgaven at være primus-motor ift igangsættelse af 

vedligeholdelse af de nye hegn, når tiden om år er inde til det. På beboermødet skal vi 

have en snak -, om det skal være håndværkerafdelingen eller os selv, der udfører 

behandlingen. 

- Hanne overtager opgaven at undersøge mulighederne for at forbedre markeringen af 

P-pladser og hvad det vil koste,- hun kontakter Torben Brandi om spørgsmålene. Til 

næste år er der afsat penge til eventuelle forbedringer på P-pladserne. 

 

 

6) Forberedelse af arbejdsdag d. 5-9. 
- Kirsten sørger for at lave invitationen, og Hanne vil sørge for morgenmad og god 

frokost til dagen.  

 

7) Forberedelse af beboermødet. 
- Hanne forbereder årsberetning, og undertegnede sender afdelingsbestyrelsens punkter 

til beboermødet til ØB. 

 

8) Budget 2021 
- Vi gennemgik efter bedste evne budgettet, - som udløste en række spørgsmål, som 

Hanne sender videre til Claus. Pga. Corona er budgetmøderne aflyst. Vi har fået tilbudt 

et online-møde, men foretrækker kontakt pr. mail og få svarene på skrift.  

 

Næste afd. bestyrelsesmøde er d. 9-9 kl. 15 

 For referat - Kirsten 


